

تعبير عن المنزل بالانجليزي 10 نماذج مترجمة ومميزة

تتعدد الخيارات في التعبير عن المنزل باللغة الإنجليزية، حيث جاءت في عدد واسع منها، وفي ذلك يتم الوصول إلى باقة مميزة من أجمل وأقوى تعبير عن المنزل:

تعبير عن المكان الذي ولدت فيه

Hello everyone, a person can possess a lot of things by his personal will, but he is unable to choose the place of his birth. One of the neighborhoods that is distinguished by its antiquity and its long historical extension, there is where I was born, and despite the long history, the memories remain present in my memory as if I am living it now, because childhood memories are able to cross time and transcend all walls, so that those bushes and those roses remain present in My heart and those moments are one of the most beautiful times in my life.

الترجمة: مرحبًا بكم جميعًا، يستطيع الإنسان أن يمتلك الكثير من الأشياء بإرادته الشخصية إلا أنه عاجز عن اختيار مكان ولادته، فقد كان لي نصيب في أن أولد بمدينة قديمة، حيث الشبابيك القريبة من بعضها الآخر، والغرف المتلاصقة والأبنية الحجرية التي تعود إلى آلاف السنين، وهي إحدى الأحياء التي تتميز بعراقتها وامتدادها التاريخي الطويل، هناك حيث ولدت أنا، وعلى الرغم من التاريخ الطويل إلا أن الذكريات تبقى حاضرة في ذاكرتي وكأني أعيشها الآن، لأن ذكريات الطفولة قادرة على أن تعبر الزمان وأن تتخطى الجدران كلها، لتبقى تلك الشجيرات وتلك الورود حاضرة في قلبي وتكون تلك اللحظات واحدة من أجمل الأوقات التي مرت في حياتي

تعبير عن المنزل والعائلة بالانجليزي

A person lives his life in search of beautiful things and causes of happiness, but the greatest treasure he possesses is the family. It is the family that overflows the hearts of its children with love and peace, and showers them with the most beautiful feelings that increase their determination to achieve great successes and dreams. By promoting positive thinking and moving towards better paths, the home is the safe place in which we move away from chaos, and escape from sorrows, and the family is the impregnable fortress in which I take refuge from the seasons of the year, for my father is my first tent, and my mother is my shield with which I strengthen myself over the world, and my brothers They are the wings with which I fly to the places I aspire to, and they are my strength, my support, and my space through which I live the most beautiful moments of my life. Whenever the world narrowed me, I resorted to them to regain strength and activity after that, and peace be upon you.

الترجمة: يعيش الإنسان حياته باحثًا عن الأشياء الجميلة، وعن الأسباب التي تبعث على السعادة، إلا أن أعظم الكنوز التي يمتلكها هي الأسرة، هي تلك العائلة التي تفيض على قلوب أبنائها بالحب والسلام، وتُغدق عليهم بأجمل المشاعر التي تزيدهم من الإصرار على تحقيق النجاحات والأحلام الكبيرة، وذلك عبر تعزيز الفكر الإيجابي والانطلاق نحو مسارات أفضل، فالمنزل هو المكان الآمن الذي نبتعد فيه عن الفوضى، ونهرب فيه من الأحزان، والعائلة هي الحصن المنيع الذي أحتمي فيه من فصول العام، فأبي هو خيمتي الأولى، وأمي هي درعي الذي أتقوى به على الدنيا، وأخوتي هم الأجنحة التي أطير بها إلى الأماكن التي أطمح إليها، وهم قوتي وسندي ومساحتي التي أعيش من خلالها أجمل لحظات العمر، فكلما ضاقت بي الدنيا لجئت إليهم لاستعيد بعد ذلك القوة والنشاط، والسلام عليكم

تعبير عن المنزل بالانجليزي مختصر

There are many places that a person can visit, but the heart does not feel comfort, peace, and calm except in a specific place, and as for me, my beautiful space is the home, where

I can live the life that I love, and practice my activities that I love in the way I want, without dictates or signs. Or compliments, as I supervised the construction of the house from the beginning, and put my own mark on the building plans, so I divided the rooms and distributed the spaces, and I did not forget the beautiful garden to which I flee at every pain, and the small lake that receives the attention of all the guests, as it was my special mark, and the most beloved part To my heart, I welcome all guests.

الترجمة: تتعدّد الأماكن التي يُمكن للإنسان أن يقوم على زيارتها، إلا أنّ القلب لا يشعر بالراحة والسكينة والهدوء إلا بمكان مُحدّد، وأما أنا فمساحتي الجميلة هي المنزل، حيث أستطيع أن أعيش الحياة التي أحبّها، وأن أمارس نشاطاتي التي أحبّها بالطريقة التي أرغب، دون إملاءات أو إشارات أو مُجاملات، فقد أشرفت على بناء المنزل منذ البداية، ووضعت بصمتي الخاصّة في مخطّطات البناء، فقسمت الغرف ووزّعت المساحات، ولم أنسى الحديقة الجميلة التي أهرب إليها عند كلّ ألم، والبحيرة الصّغيرة التي تحظى باهتمام الضيوف جميعًا، فقد كانت بصمتي الخاصّة، وأكثر الأجزاء المحبّبة إلى قلبي، فيا مرحبًا بجميع الضيوف

تعبير عن بيت الأحلام بالإنجليزي

The house is one of the most prominent things that I aspire to own one day, and I do not mean the routine or the familiar, as I drew in my head the details of the house that I aspire to live in, and it is that house that consists of a wide area that begins with an entrance furnished with natural stones and on either side of it is a group of beautiful green trees, to reach To the yard of the house, where the circle is located in the middle of the lake, and as for the inside of the house, it consists of two floors only, with a large area, provided that the first floor does not contain any walls separating its corners, here is the buffet and the kitchen, and here is the salon, and here is the guest council, However, my favorite place is the luxurious office that I will be occupying in the right wing.

الترجمة: يُعتبر المنزل أحد أبرز الأشياء التي أطمح بامتلاكها يومًا، ولا أقصد الروتيني منه أو المألوف، فقد رسمت في رأسي تفاصيل المنزل الذي أطمح للعيش به، وهو ذلك المنزل الذي يتكوّن من مساحة واسعة تبدأ بمدخل مفروش بالأحجار الطبيعيّة وعلى جانبيه مجموعة من الأشجار الخضراء الجميلة، ليصل إلى ساحة المنزل، حيث الدائرة التي تقع في مُنتصفها البحيرة، وأما عن داخل المنزل فهو مكوّن من طابقين فقط، بمساحة واسعة، على أن يكون الطابق الأول لا يحتوي على أيّة جدران تفصل بين أركانه، فهنا البوفيه والمطبخ، وهُنا الصالون، وهُنا مجلس الضيوف، إلا أنّ المكان المفضّل لي هو المكتب الفخم الذي سأقيمه في الجناح الأيمن

As for the second floor, to which we ascend through a staircase encrusted with hard glass, it is a group of rooms designated for sleeping and resting, in addition to a spacious room that contains a large screen, which I enjoy with my loved ones by watching movies, lectures, etc., and in conclusion, I thank you for listening. I hope that I will reach my goal quickly.

الترجمة: وأما الطابق الثّاني الذي نصعد إليه عبر درج مرصّع بالزجاج القاسي، فهو عبارة عن مجموعة من الغرف المُخصّصة للنوم والاستراحة، بالإضافة إلى غرفة واسعة تحتوي على شاشة عرض كبيرة، أستمتع بها برفقة من أحبّهم بمشاهدة أفلام السينما والمحاضرات وغيرها، وفي الختام أشكر لكم حُسن الاستماع، وأرجو أن يكون وصولي إلى هدفي سريعًا

تعبير عن المنزل الذي أعيش فيه

Hello everyone, today we are talking about my house that I love, and it is the house I live in with my friend Ahmed. We moved to this house after we traveled together to a neighboring country in order to complete my university studies. It is not the place I want to spend my life in, but it is very suitable. It has everything I want, as the house contains a space for leisure, and I can get the quiet that I want to study, as well as I can exercise in the morning and evening, because I am close to the beautiful mountain road, which gives me pleasure every time I run on it, All thanks to my father, who directed me to go to that country, in order to fulfill my dreams that I desire.

الترجمة: مرحبًا بكم جميعًا، نتحدث اليوم عن منزلي الذي أحبّه، وهو المنزل الذي أعيش فيه برفقة صديقي أحمد، فقد انتقلنا للعيش في هذا المنزل بعد أن سافرنا معًا إلى دولة في الجوار كي أكمل دراستي الجامعية، ليس المكان الذي أُرغب بتمضية حياتي فيه إلا أنه مناسب للغاية، فيه كل ما أُرغب به، حيث يحتوي المنزل على مساحة للترفيه، ويمكن لي أن أحصل على الهدوء الذي أُرغب به للدراسة، كذلك أستطيع ممارسة الرياضة في الصباح والمساء، لأنني على مقربة مع الطريق الجبلي الجميل، الذي يمنحني المتعة في كل مرة أركض فيه، فكل الشكر لأبي الذي وجهني للذهاب إلى تلك البلاد، كي أحقق أحلامي التي أُرغب بها